

## Referat fra møte i Farsund byforening 22/1-20

Tilstede: Gøril Onarheim, Lisa Brøvig, Ragnhild Carlsen, Siv Sandnes, Christine Aunevik, Andrea Bergh Pettersen og Jan Gunnar Skjeldsøy.

1. Vi fortsetter med jobben med å prøve å utvide styret. Vi ønsker å være 10 personer i styret. Erik Bjørndal har sagt ja til å være med.
2. Vi har mottatt referat fra møtet Gøril hadde med kommunen 16/10-19, hvor Byforeningen og kommunen ble enige om et tettere samarbeid. Dette blir lagt ut på nettet.  
Gøril kontakter kommunen ang. å få til et arbeidsmøte.
3. Vestersiden:  
De holder på å fylle ut utenfor Vestersiden nå, og vi i Byforeningen skal være obs på hva som skjer og være føre var på et forsøk på evt. disp. fra småhusbebyggelse. Vi må jobbe for at reguleringsformålet blir opprettholdt (småhusbebyggelse).
4. Dato for årsmøtet 2020:  
Tirsdag 17.mars. Vi ønsker å gjenta fjorårets suksess med underholdning og utlodning på årsmøtet. Ragnhild har et par bilder som kan loddes ut. Vi må få tak i flere premier.
5. Byforeningens dag:  
Vi skal prøve å få til dette i år, på sommeren en dag. Vi skal høre med Hanne Vennebo Turøy om det er noe kulturskolen kan tenke seg å bidra til. Også må vi sette en dato og spørre spesifikke personer om å spille forskjellige roller.
6. Kontingent:  
Beløpet forblir uforandret. Vi ønsker å sende ut kontingentene før årsmøtet, så vi tar et møte tirsdag 3.mars kl.18 for å klargjøre fakturaene. Vi forsøker på nytt med fysiske fakturaer, da flere betalte kontingenten med dette sist.
7. Bygningsvernprisen:  
Vi foreslår å ha to kandidater som folk kan stemme over på Facebook-sidene våre. Disse vil bli lagt ut i løpet av februar.
8. Vestersidens poll:  
Vi er i dialog med kommunen om et samarbeid ang. pollen. Kommunen har mottatt pengestøtte øremerket denne plassen. Vårt forslag er å lage en steinsatt allmenning med grøntareal rundt. Det må brukes planter som tradisjonelt har blitt brukt i kysthager slik at det tåler været. Jan Gunnar tegner et forslag over denne plassen + smuget mellom husene på Vestersiden, også inviterer vi Hilde Drønen og Asle Ek på neste styremøte slik at vi kan presentere forslaget.
9. Brønnhusene:  
Det er et brønnhus i Schougaardsgate og på Vestersiden som vi ønsker satt i stand. Vi spør Erik Bjørndal om han vil ta ansvar for disse.

10. Byparken:

Vi ønsker å gjøre om øverste del av parken til en gammeldags lekeplass med sklie, karusell, gyng og huskestativ. På Varbak ligger det en gammel gyng vi ønsker å restaurere og sette opp. Gøril snakker med Sten Otto om å få lov til å fjerne ødelagte lekeapparater og sette opp nye lekeapparater der, og tar deretter kontakt med Øgrey ang. om de kan sponse restaureringen.

11. Planting:

Vi planter; f.eks krokus og snøklokker, rundt omkring der det er grøntarealer i byen. Christine, Siv, Lisa og Ragnhild har ansvaret for dette. Ragnhild Carlsen hører med Kari Ritter Eriksen hva som passer best. Det må skaffes løk til en god pris, så planter vi det i løpet av høsten. Siv holder dialogen med Sten Otto hvor kommunen evt. skal plantes villblomster.

12. Neste styremøte:

Vi foreslår at neste styremøte er i uke 9 (24/2-1/3) i materialbanken til Bjørndal Vedlikehold, hvor Erik Bjørndal kan fortelle litt om hva han holder på med der. Jan Gunnar hører med Erik når det passer.

Referent: Andrea Bergh Pettersen.